
باسابقه  بازیگر  مهیمن،  پوراندخت   
اخیرش  فعالیت های  درباره  پیشکسوت  و 
پیشنهادی  که  کرد  بیان  و  داد  توضیح 
کمدی نداشته است اما  برای بازی در آثار 
دوست دارد در یک کمدی شریف بازی کند. 
« بیان کرد: بعد از  پوراندخت مهیمن به »مهر
حضور در سریال »غریبه« به کارگردانی سروش 
محمدزاده که از سال گذشته تولید آن شروع 
شد دیگر فعالیت بازیگری نداشتم. وی درباره 
وضعیت این سریال و کار با کارگردان آن گفت: 
برخی از سکانس های سریال در نوروز در ترکیه 
تصویربرداری شد و این روزها در مرحله مونتاژ 
است. کارکردن با سروش محمدزاده را دوست 
دارم کارگردان جوانی است که کارهای خوش 

ساختی دارد و فرد خلاقی است.
  هیچ نقشی برایم سخت نیست

مهیمن درباره نقش خود در این مجموعه 
و چالش و سختی های آن بیان کرد: خدا را 

شکر هیچ نقشی برای من سخت نیست و 
اتفاقا به دنبال نقش های چالشی و متفاوت 
هستم. اینجا هم نقش مادری را بازی می کنم 
که با مسائلی مواجه است که به نظرم با مسائل 
مادران در قصه های دیگر تفاوت دارد. بازیگر 
سریال های »نرگس« و »مرگ تدریجی یک 
رؤیا« درباره پذیرفتن فیلمنامه ها و کم کاری 
در سریال ها اظهارکرد: من بعد از عید هیچ 
فکر  و  نداشتم  پیشنهاد  برای  فیلمنامه ای 
می کنم کارها خیلی کم شده است. خیلی از 
بازیگران می گویند فیلمنامه ها را نمی پسندند 
اما واقعیت است که سریال ها بیشتر در شبکه 
خانگی است و در تلویزیون کار کم شده است. 
وی اضافه کرد: برخی می گویند مهیمن جزو 
پرکارترین هاست پس وقتی من کار نمی کنم 
یعنی پروژه ها خیلی کم شده است. مهیمن 
درباره نبودش در سریال های خانگی افزود: 
اتفاقا شبکه خانگی هم دست و بال شان باز 

است هم پول بهتری می دهند. سریال هایی 
آنها را دوست  هم پیشنهاد شده است اما 
نداشته ام و نقش هایی که خواندم نقشی نبود 

که با آن ارتباط برقرار کنم.
  پاداشم را از مردم گرفته ام

 وی با اشاره به کیفیت سریال های شبکه 
نمایش خانگی یادآور شد: معدود سریال هایی 
هست که واقعا قصه و ساختار خوبی داشته 
باشد. »افعی تهران« به طور مثال یکی از این 
اتفاقا تعداد قسمت های  که  سریال هاست 
زیادی هم نداشت اما همان تعدادی که دیدم، 
خوب بود. بازیگر سریال »وضعیت سفید« 
اضافه کرد: بازی پیمان معادی و آزاده صمدی 
کم اینطور  در این سریال خوب بود. خیلی 
نمایش  شبکه  در  سریالی  که  می آید  پیش 
خانگی خوب باشد. وی درباره تولیدات بالای 
شبکه خانگی عنوان کرد: احساس می کنم ما 
به تدریج حساسیت خود را نسبت به کارهای 
کیفی و استاندارد از دست داده ایم و فقط 
و  گرفته  ساخت  پروانه  یک  می شود  تلاش 
یک سریال خانگی ساخته شود. این بازیگر 
با اشاره به هزینه ای که مردم برای سریال ها 
پرداخت می کنند، یادآور شد: شبکه خانگی، 
تلویزیون نیست که رایگان باشد و مردم باید 
برای دیدن سریال های خانگی هزینه کنند. 
پس باید بیشتر برای تولیدات خوب کار شود. 
باید به گونه ای باشد که بیننده بیشتر با آن 
ارتباط برقرار کند. یکی دیگر از سریال هایی 
که به خاطر می آورم و کار خوبی بود »پوست 
« است که در هر پلانش منتظر یک اتفاق  شیر

بودیم. همه بخش های اثر هم با هم جف و 
جور بود. مهیمن درباره اینکه دوست دارد 
در آثار متفاوت یا چنین سریال هایی حضور 
کرد: آثار مختلفی بازی  داشته باشد، بیان 
کردم اما هنوز فکر می کنم نصف توانایی خود را 
هم نتوانسته ام در کارم ارایه بدهم چون دیگر 
نقش ها متفاوت نیست. مثلا من خیلی دوست 
دارم در یک طنز شریف کار کنم اما پیشنهاد 
نمی شود. وی درباره تجربه بازی در کمدی 
« بازی کرده ام  گفت: من در فیلم »نیش زنبور
که آن را دوست نداشتم و علاقه دارم در یک 
کمدی شریف بازی کنم. در تمام دنیا بازیگران 
این امکان را دارند خود را در هر نقشی محک 
بزنند و من هم توقع دارم نقش های دیگر هم 
به من پیشنهاد شود. سریال های ملودرام 
متفاوت هم دوست دارم اما سریال خشن و 
خیلی سیاه نه چون در ذهن مردم همیشه 
مثبت بوده ام و دوست ندارم این تصویر خراب 
شود. مهیمن با اشاره به اهمیت بازخوردهای 
کار در  کرد: دستمزد یک عمر  مردم اضافه 
سینما و تلویزیون برای من این محبت هایی 
که از مردم دریافت می کنم و همیشه  است 
پاداشم را از مردم گرفته ام. خیلی ارزش دارد 
که وقتی مرا می بینند با مهر و محبت حرف 
می زنند یا به نقش های من اشاره می کنند و 
کردیم.«  گریه  می گویند »وای بمیرم با شما 
بازیگر »پس از باران« و »باغ گیلاس« در پایان 
درباره این روزهای تلویزیون نیز گفت: دوست 
دارم سریال »غریبه« جرقه ای باشد که بتواند 
مخاطب را به تلویزیون برگرداند. برای این 
سریال مادی و معنوی هزینه شده است و من 
دلم می خواهد تلویزیون به چند سال پیش 
برگردد نه اینکه ببینم همه بازیگران به سینما و 

شبکه خانگی رفته اند.
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  رئیس سازمان سینمایی کشور از حمایت جدی سازمان سینمایی در تولید فیلم های تجربی در مرکز 
گذاری بنیاد پویانمایی به سازمان سینمایی خبر داد. به گزارش  گسترش سینمای مستند و تجربی و وا
اداره کل روابط عمومی سازمان سینمایی، محمد خزاعی با اشاره »تدوین کلان برنامه های سازمان 
سینمایی در سال ۱۴۰۳« گفت: اجرای بخشی از برنامه های مدون سازمان در سالجاری آغاز و بخشی دیگر 
به طور طبیعی به دولت آینده محول خواهد شد. وی ادامه داد: از جمله برنامه های سازمان سینمایی 
حمایت جدی و همه جانبه از تولید فیلم های سینمایی تجربی است که این ماموریت پیش از این در 
بنیاد سینمایی فارابی تعریف شده بود ولی با توجه به تقسیم ماموریت ها در سال جدید تاسیس بنیاد 
پویانمایی و انتقال مسئولیت این حوزه از مرکز گسترش به بنیاد، ماموریت حمایت از فیلم های سینمایی 
گذار شده است و علاقه مندان می توانند برای تولید  تجربی به مرکز گسترش سینمای مستند و تجربی وا
فیلم های تجربی به این مرکز مراجعه کنند. ضمن اینکه راه اندازی بنیاد پویانمایی در دولت سیزدهم 
باعث انسجام بیشتر، رونق مضاعف و ایجاد انگیزه برای هنرمندان مختلف این عرصه شد. رئیس سازمان 
سینمایی کشور با اشاره به رویکرد تازه سازمان سینمایی در تولید آثار سینمایی تجربی گفت: این تصمیم 
بستر جدیدی را برای تقویت جریان سینمای تجربی فراهم خواهد آورد و یکی از دغدغه های سازمان 
گران تجربی در تهران و شهرستان ها بوده است. خزاعی با اشاره  سینمایی در این دوره، حمایت از سینما
به رشد و رونق چشمگیر صنعت پویانمایی کشور اظهار کرد: وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با ابلاغیه ای 

گذار کرد و از آنجا که پویانمایی از گونه های  رسمی ماموریت بنیاد پویانمایی را به سازمان سینمایی وا
غنی و مستعد در کشور ما محسوب می شود، راه اندازی بنیاد پویانمایی به طور قطع می تواند به توسعه 
و گسترش کیفی و کمی این گونه پرمخاطب منجر شود. خزاعی تاسیس بنیاد پویانمایی و جهش قابل 
توجه این عرصه را از دستاوردهای سینمایی دولت سیزدهم عنوان کرد و افزود: در سفرهای استانی 
متوجه شدم در حوزه پویانمایی چه ظرفیت ها و توانمندی های غنی و کشف نشده ای در سراسر کشور 
وجود دارد که کمتر مورد توجه قرار گرفته است. بسیاری از فعالان با استعداد کشور در این حوزه، به علت 
کیفیت بالای کاری و شرایط مطلوب تولید، در کنار بازار داخلی، موفق به جذب انواع و اقسام سفارش های 
خارجی، مطابق با استانداردهای بین المللی شده اند که نشان از رشد کیفی بسیار خوب و جایگاه ارزنده 
هنرمندان این عرصه در تعاملات خارجی دارد. وی در ادامه تصریح کرد: فقدان تشکل منسجم و عدم 
سرمایه گذاری کافی، هدفمند و شایسته در این حوزه بعضا باعث شده که تعدادی از هنرمندان این رشته 
به خارج از کشور مهاجرت کنند که این موضوع در کنار اعتبار و افتخاری که برای شناساندن سینمای 
ایران دارد، تبعاتی نیز به همراه داشته است. رئیس سازمان سینمایی راه اندازی بنیاد پویانمایی را در 
دولت سیزدهم باعث انسجام بیشتر، رونق مضاعف و ایجاد انگیزه برای هنرمندان مختلف این عرصه در 
گوشه و کنار کشور عنوان کرد. به گفته وی با راه اندازی بنیاد پویانمایی، برنامه ریزی، سامان دهی، جذب، 

گون فراهم می شود. آموزش، بین الملل و حمایت از این گونه تولیدات هنری در ابعاد گونا

گذار شد راه اندازی بنیاد پویانمایی به سازمان سینمایی وا

 شاهد احمدلو: 
  »راننده شخصی« 

ادای دین من به سینما است
 شاهد احمدلو که در تدارک ساخت یک 
گفت: پس از سال ها  فیلم جدید است، 
می خواهم  را  فیلمی  سینما،  در  زیست 
که ادای دِینی به سینما و برخی  بسازم 
آن باشد.  کمتر دیده شده   گران  سینما
یک  به تازگی  که  کارگردان  و  بازیگر  این 
پروانه ساخت برای فیلمی به نام »راننده 
شخصی« به تهیه کنندگی علی قائم مقامی 
گرفته است، در گفت وگویی با ایسنا بیان 
کرد:  از سال ها قبل ایده ای داشتم که در 
واقع یک دغدغه ذهنی برایم بود. هومان 
فاضلی براساس طرحی که داشتم فیلمنامه  
»راننده شخصی« را نوشت که این روزها در 
حال بازنویسی است و به زودی وارد پیش 
فیلمبرداری  احتمالا  و  می شویم  تولید 
آغاز خواهد شد.  نیمه مردادماه  از  آن 
احمدلو افزود: »راننده شخصی« ادای 
گران ایران است؛  دینی به سینما و سینما
گرانی که شاید کمتر دیده شده اند  سینما
کمتر به آن ها  و در متن سینمای ایران 
طبق  فیلم  این  است.  شده  پرداخته 
گر به موقع آماده شود،  گفته کارگردانش ا
متقاضی جشنواره فیلم فجر چهل وسوم 
پیش تر  که  احمدلو  شاهد  بود.  خواهد 
کرده  کارگردانی  هم  را   » »مورچه خوار
است، درباره نزدیک بودن داستان فیلم 
تصریح  قبلی  ساخته های  به  جدیدش 
کرد:  »راننده شخصی« یک طنز اجتماعی 
که بیشتر در یک بستر اجتماعی  است 
روایت می شود و در شکل ساختاری و 
کمی  فرم یک پارودی سینمایی است. 
« است ولی  نزدیک به فیلم »سینما خر
اصلا در تداوم آن نیست بلکه شاید بیشتر 
به اولین فیلم های کوتاهی نزدیک باشد که 
ساخته ام. وی با اشاره به اینکه چند چهره  
مطرح سینما هم در فیلمش بازی می کنند، 
ادامه داد: این فیلم تمام دغدغه ها و زندگی 
من را در برمی گیرد چرا که به خاطر زیستم در 
سینما از کودکی و بودن در کنار افراد سینما 
و علاقه ام به بخشی از آدم های سینما که 
دیده نشده اند، نگاه و دغدغه دیگری دارم. 
از این جهت شاید بتوانم بگویم که »راننده 
شخصی« مهم ترین فیلم زندگی ام است که 
می خواهم آن را بسازم و امیدوارم نماینده 
خوبی برای این قشر از سینما باشم. او 
افزود: حضور تهیه کننده فیلم این فرصت 
را فراهم کرده تا در فضایی مناسب فیلم را 
بسازم و تلاش می کنم رویایی که دارم با این 
فیلم محقق شود. به خصوی آنکه »راننده 
شخصی« با داستانی حقیقی و برآمده از 
دل جامعه سینمایی ایران است اما برای 

کثریت مردم ایران ساخته خواهد شد. ا

 »جنگل آسفالت« یکباره تمام شد؟
 تهیه کننده سریال »جنگل آسفالت« درباره پایان این 
مجموعه با ۱۲ قسمت توضیحاتی ارائه داد و بیان کرد که 
فیلمبرداری فصل جدید این مجموعه از ۱۰ تیرماه آغاز 
می شود. اسماعیل عفیفه درباره پایان یکباره سریال »جنگل 
آسفالت« که از نماوا عرضه می شد در توضیحاتی به مهر بیان 
کرد: سریال »جنگل آسفالت« به گونه ای تمام شد که مشخص 
است این پایان برای فصل اول است؛ در واقع ما یک گره اصلی 
در قصه داشتیم و در طی قسمت ۱۲ این گره بسط و گسترش 
یافت و در انتها گشوده شد. همزمان پرسش های دیگری در 
ذهن مخاطب ایجاد شد که طبیعتا باید در فصل دوم به آنها 
پاسخ داده شود. وی درباره فیلمنامه اولیه سریال گفت: ما در 
۲۵ قسمت فیلمنامه را نوشتیم که پایان قسمت ۱۲ به مثابه 
پایان فصل اول سریال بود. بنابراین فیلمبرداری سریال را هم 
بر اساس ۱۲ قسمت اول برنامه ریزی کردیم. ۲ دلیل عمده 
برای این کار داشتیم؛ نخست اینکه بازیگران بتوانند ارتباط 
بهتری با قصه برقرار کنند و دلیل دوم هم این بود که بتوانیم 
بازخوردهای فصل اول را بگیریم و در ویرایش نهایی فیلمنامه 
فصل دوم اعمال کنیم که همین اتفاق افتاد. عفیفه اضافه 
کنش مخاطب های  کرد: فصل دوم فیلمنامه با توجه به وا
فصل اول ویرایش شده و ما بعد از وقفه کوتاهی که داشتیم 
از دهم تیرماه فیلمبرداری را آغاز خواهیم کرد. وی با اشاره 
به حدس و گمان هایی که درباره سریال در فضای مجازی 
منتشر شده است، افزود: طبیعتا وقتی رسانه ای می خواهد 
خبری را منتشر کند بهتر است از منابع قابل اعتماد پرس وجو 
کند. در اینجا بهتر بود از خود من صحت این خبر را جویا 
شوند اما متأسفانه چنین اتفاقی رخ نداد در نتیجه به نظرم 
چنین اخباری صرفا برای فضاسازی کاذب علیه سریال منتشر 
می شود و جزو اخبار زرد محسوب شده و ارزش خبری ندارد. 
این تهیه کننده درباره پایان بندی سریال بیان کرد: یکی از 
گره های داستان که گم شدن دلارها بود تا حدودی گشوده 
شد اما بیننده با پایان فصل یک منتظر پی بردن به دلایل 
این اتفاق ها است که البته موضوع فصل دوم است. همه 
سریال های استاندارد از این مدل قصه گویی استفاده می کنند 
به نحوی که با گشودن یک گره، گره های دیگری در قصه ایجاد 
می شود و از این حیث »جنگل آسفالت« نیز کاری استاندارد 
است. وی درباره جزئیات فصل دوم این سریال و زمان 
شروع فیلمبرداری افزود: الان در حال پیش تولید هستیم 
برخی از عوامل تغییر کردند اما بازیگران اصلی حضور دارند 
و قراردادی که با آنها بسته شد نیز بابت فصل یک و دو بود. 
عفیفه گفت: سریالی که مخاطب دارد در فصل های بعد هم 
ادامه پیدا می کند مثل سریال »زخم کاری« که در فصل های 
مختلف ساخته می شود. »جنگل آسفالت« هم مخاطب 
دارد و طبیعی است که پلتفرم علاقه مند باشد چنین سریالی 
ادامه پیدا کند. وی در پاسخ به اینکه دچار مساله مالی هم 
؟ توضیح داد: ما به دلیل شرایط اقتصادی  شده اند یا خیر
کشور همیشه با چالش هایی مواجه هستیم، کاری که شروع 
 ، می کنیم با یک پیش بینی هزینه همراه است و در ادامه کار
همه پیش بینی ها تغییر می کند. با این حال در این پروژه به 
نسبت دیگر پروژه هایی که در جریان تولیدشان هستم ما 

مشکل مادی حادی نداشتیم. 
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